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Geachte meneer, 
 
U heeft artikel 47 vragen gesteld over het fietspad gelegen aan de Appiushof. Dit fietspad heeft 
volgens u een slechte en gevaarlijke kwaliteit, met name doordat er sprake is van wortelopdruk 
waardoor kuilen en obstakels zijn ontstaan. Dit is niet alleen gevaarlijk voor de bewoners maar ook 
voor de schoolkinderen die van dit fietspad gebruik maken. 
 
Hierna treft u de beantwoording van de gestelde vragen aan: 
 
Vraag 1: 
Bent u op de hoogte van de situatie rond het fietspad Appiushof (ter hoogte van de 3 flats)? 
Antwoord: 
De gemeente Maastricht is op de hoogte van de staat van het fietspad Appiushof. 
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat dit gevaarlijk is voor alle gebruikers van het fietspad? 
Antwoord:  
Het opdrukken van wortels kan risico’s met zich mee brengen ten aanzien van veilig gebruik. 
 
Vraag 3: 
Dat het onverantwoord is hier nog langer gebruik van te maken zolang er geen egaal fatsoenlijk 
fietspad gecreëerd wordt? 
Antwoord: 
Ter plaatse van de wortelopdruk zijn en worden door de gemeente Maastricht kleinschalige herstel- 
maatregelen uitgevoerd, die bestaan uit het verwijderen van wortels en het dichtklinkeren van de 
schadevakken. Dit zijn tijdelijke maatregelen om veiligheidsrisico’s in te perken.  
 
Vraag 4: 
Bent u bereid de situatie aan de Appiushof te beoordelen en met spoed te zorgen voor verbetering 
van het fietspad? 
Antwoord: Deze beoordeling heeft reeds plaatsgevonden en heeft erin geresulteerd dat de 
verbetering van dit fietspad op de projectkalender is geplaatst. De planvoorbereiding hiervan is 
lopende. 
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Vraag 5: 
Wanneer denkt u met een oplossing richting bewoners te komen met definitieve oplossing rond het 
fietspad Appiushof? 
Antwoord: 
Op dit moment wordt onderzoek gedaan naar de vitaliteit van de aanwezige bomen en de mogelijke 
aanwezigheid van beschermde fauna in deze bomen. De resultaten van dit onderzoek bepalen de 
vormgeving van het ontwerpplan en de uitvoeringsplanning. Naar verwachting vindt de start 
uitvoering van het project plaats eind 2019, onder voorbehoud van de zojuist genoemde 
onderzoeksresultaten. 

Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
Wethouder Financiën, Vastgoed, Stadsbeheer en Hospitality, 

John Aarts 


